
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 450/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος κατά της τοποθέτησης 
κιγκλιδωμάτων στην εξέδρα των επισήμων κατά 
τη διάρκεια των παρελάσεων. 

 
Σήμερα 27 Οκτωβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 23/10/2014 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου του Δ.Σ. που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 
Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 
10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 
13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15)Ι.Χειμώνας, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 
19)Ε.Ιακωβίδου, 20) Χ. Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
22)Α.Σιακαβάρας, 23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτιδης, 
25)Ι.Κυρατλίδης, 26) Μ. Σουμελίδης, 27) Ν. Τσιαμήτρος, 
28)Ζ.Πατσίκας, 29) Α. Καγκελίδης, 30)Γ.Γουλτίδης, 
31)Ι.Παπαγιάννης, 32)Η.Τσιφλίδης, 33)Σ.Ελευθεριάδου, 
34)Ν.Μπέκης, 35)Π.Παπαδίνα, 36)Α.Αποστολόπουλος, 
37)Α.Μαρκούλης, 38)Σ.Στουγιάννος, 39)Γ.Μελιόπουλος. 

Γ. Κάκαρης, Μ. Παπαϊωάννου, 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Ν. Αγγέλου, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Ι.Σιδηρόπουλος, 
Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 
Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1)Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος και αποχώρησε ο κ.Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 450/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Λαζαρίδης και προσήλθε ο κ.Ζ.Πατσίκας. 
3)  Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 451/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Σ.Ελευθεριάδου, 
Η.Τσιφλίδης, Ι.Παπαγιάννης, Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης, Δ.Κουλουριώτης, Ν.Μπέκης, Μ.Σουμελίδης και επανήλθαν οι 
κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, Μ.Σουμελίδης, Ν.Μπέκης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 452/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Κουλουριώτης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 453/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 454/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου και αποχώρησαν οι κ.κ Ζ.Πατσίκας, 
Ε.Ιακωβίδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 456/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μωυσιάδης, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 457/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ζ.Πατσίκας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 460/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 463/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Τραπεζανλής, Ν.Μωυσιάδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 464/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 465/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Τραπεζανλής και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σοφιανίδης, 
Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μπέκης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 467/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 472/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Διαμάντης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 473/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Διαμάντης 
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: Έχουν κατατεθεί δύο προτάσεις από τους 

δημοτικούς συμβούλους Ι.Παπαγιάννη και Ν.Μπέκη, κατά της τοποθέτησης κιγκλιδωμάτων στην 
εξέδρα των επισήμων κατά τη διάρκεια των παρελάσεων 

Συμφωνεί πρώτα από όλα το σώμα για τη συζήτηση αυτού του θέματος ως εκτάκτου; 
Μέλη: Ναι.  
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, εξέθεσε στο σώμα τα εξής:   

Υπάρχουν δυο προτάσεις και δεν ξέρω αν κ.Παπαγιάννη επιμένετε να θέσετε ξεχωριστά την 
πρότασή σας από τον κ.Μπέκη. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παπαγιάννης: Είναι ξεχωριστή πρόταση Πρόεδρε 
Δήμαρχος: Πρόεδρε, το ζητούμενο είναι το εξής: Θα πάρουμε μια απόφαση απλά για 

εντυπωσιασμό, ή θα καθίσουμε να μιλήσουμε με τους έχοντες την ευθύνη και να τους εξηγήσουμε 
γιατί πρέπει να φύγουν τα κιγκλιδώματα; Για μένα αυτό είναι το πιο σωστό από όλα 

Πρόεδρος: Άλλο είναι να πείτε στην Αστυνομική Δ/νση ότι το Δ.Σ. π.χ. ομόφωνα 
αποφάσισε να αποσυρθούν τα κιγκλιδώματα κι άλλο να πάτε μόνος σας χωρίς την απόφαση του 
Δ.Σ. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου)  
Μπέκης: Πρόεδρε, να διευκολύνω τη διαδικασία.  
Μπορεί να πάρει μια ομόφωνη απόφαση το Δ.Σ. ότι διαφωνεί με την παρουσία των 

κιγκλιδωμάτων κι αν αυτά δεν αποσυρθούν στις 25 Μαρτίου, τότε να μην παραστεί στην εξέδρα 
των επισήμων.  

Μαυροκεφαλίδης: Οι αρμοδιότητες, με τη στενότερη έννοια του Δ.Σ., αναφέρονται στο 
άρθρο 75 του Ν.3463/2006. 

Δε μπορούμε να παίρνουμε αποφάσεις επί παντός επιστητού και να είναι εκτελεστές από 
άλλη κρατική υπηρεσία. Πρέπει να έχουμε ξεκάθαρη θέση. Δεν εντελλόμαστε εμείς για το πώς η 
Αστυνομική Δ/νση θα κάνει τη δουλειά. Η Αστυνομική Δ/νση έχει εντολές και κατευθύνσεις.  

Πολιτικά μπορούμε να εκφραστούμε και το έχουμε κάνει ήδη λοιπόν ότι θα ήταν καλύτερο 
να μην υπάρχουν κιγκλιδώματα. Σας θυμίζω γιατί μπήκαν τα κιγκλιδώματα πριν 2 χρόνια. Γιατί 
ομάδα πολιτών 30-50 άτομα… 

Πρόεδρος: κε Μαυροκεφαλίδη κάνετε τοποθέτηση και θα σας παρακαλέσω… Δεν είναι 
ανάγκη να συμφωνούν όλοι μαζί σας, όπως δε συμφωνώ κι εγώ. 

Παπαγιάννης: Πρόεδρε μπορείτε απλώς να διαφωνήσετε δεν είναι κακό, διαφωνείστε, μην 
περιμένετε από τον κ.Μαυροκεφαλίδη γραμμή, έχω αυτή την αίσθηση 

Καταρχήν μιλά και εκτός διαδικασίας και δεν τον διακόψατε. 
Πρόεδρος: Τον διέκοψα. 
Παπαγιάννης: Αν περιμένετε να δώσετε γραμμή σε κάποιους εδώ, είναι θλιβερό… 
Υπάρχει ένα απλό θέμα, ψηφίστε το. Το βάζετε σε ψηφοφορία, ψηφίζετε ναι ή όχι, οι 

πολίτες θα κρίνουν. 
Το να δίνεται γραμμή από τον κ.Μαυροκεφαλίδη, είναι υποτιμητικό για όλους τους 

συμβούλους. 
Πρόεδρος: Μιλάμε για την πρόταση όπως τέθηκε από τον κ.Μπέκη και συμφωνείτε 

κ.Παπαγιάννη; 
Παπαγιάννης: Όχι, δε συμφωνώ.  
Η πρόταση μπήκε καταρχήν από εμένα όπως την ακούσατε. 
Πρόεδρος: Δική σας πρόταση.  
Παπαγιάννης: Επί αυτής της πρότασης ζητώ την ψήφο του σώματος. 
Πρόεδρος: Συμφωνεί ο κ.Μπέκης μαζί σας; 
Μπέκης: (εκτός μικροφώνου) Συμφωνώ εγώ. 
Πρόεδρος: Ο κ.Μπέκης συμφωνεί. Επομένως έχουμε μια πρόταση 
Παπαγιάννης: Λέγεται πολιτικό ψήφισμα αυτό. Δε λέγεται εισήγηση εκτελεστή. 



Πρόεδρος: κ.Παπαγιάννη, η πρόταση όπως διαμορφώθηκε από εσάς και συμφωνεί ο 
κ.Μπέκης… Μπορείτε σας παρακαλώ να επαναλάβετε την πρότασή σας; 

Παπαγιάννης: Η πρότασή μου είναι η εξής: Το Δ.Σ. Βέροιας να καταθέσει ψήφισμα, με το 
οποίο θα εξουσιοδοτηθεί ο Δήμαρχος ή ο αρμόδιος αντιδήμαρχος να απευθυνθεί στον Προϊστάμενο 
της Αστ/κής Δ/νσης Ημαθίας, προκειμένου να απομακρυνθούν τα κιγκλιδώματα όχι του χρόνου ή 
στις 25 Μαρτίου, αλλά αύριο. Απλά πράγματα 

Πρόεδρος: κ.Παπαγιάννη, ας μην είμαστε υπερβολικοί. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι ο δημοτικός σύμβουλου Ν.Μπέκης μιλά εκτός 

μικροφώνου)  
Παπαγιάννης: κ.Μπέκη η πρόταση είναι συγκεκριμένη. 
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Ι.Παπαγιάννη για 

να απομακρυνθούν τα κιγκλιδώματα από την εξέδρα των επισήμων;  
Αλλά κ.Παπαγιάννη όχι αύριο, δεν προλαβαίνουμε. 
Μπέκης: (εκτός μικροφώνου) Δεν είπε να απομακρυνθούν, είπε να πάει στην Αστυνομία να 

παρακαλέσει 
Παπαγιάννης: Δε μπορώ να αποφανθώ νομικά. Πρέπει να αποφασίσει η Αστυνομική Δ/νση. 
Εμείς πολιτικά, καταθέτουμε το ψήφισμα, μιλούμε και δίνουμε κατεύθυνση 
Πρόεδρος: Άρα έχουμε δυο προτάσεις. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του 

κ.Παπαγιάννη; 
Παπαγιάννης: Όχι, ένα λεπτό, θέλω να σας πω… 
Πρόεδρος: κε Παπαγιάννη τελειώσαμε. 
Παπαγιάννης: Για να καταλάβει κι ο κ.Μπέκης, δε μπορούμε εμείς να διατάξουμε την 

απομάκρυνση των κιγκλιδωμάτων, το καταλάβατε;  
Πρόεδρος: Παρακαλώ, Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ.Παπαγιάννη; 
Δήμαρχος: Πρόεδρε, όπως είπα στην προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση, πολιτικά δε 

συμφωνώ με την τοποθέτηση κιγκλιδωμάτων και θεωρώ ότι κανείς από εμάς δεν έχει να φοβηθεί 
τίποτε. 

Άρα λοιπόν ούτε αύριο, ούτε να πάμε χαρτί τώρα, αυτά είναι παιχνίδια αυτή τη στιγμή. 
Πρόεδρος: (Εκτός μικροφώνου) Όχι Δήμαρχε. Τι σας πειράζει να οχυρωθείτε πίσω από μια 

απόφαση του Δ.Σ.; 
Δήμαρχος: Η δική μου πρόταση Πρόεδρε είναι λήψη απόφασης ότι διαφωνούμε με την 

τοποθέτηση κιγκλιδωμάτων, η οποία θα πάει στην Αστυνομική Δ/νση, για να τη λάβει υπόψιν της 
την επόμενη φορά. Είναι η πρόταση του κ.Μπέκη 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Ν.Μπέκη; 
Παπαγιάννης: Μα είναι το ίδιο πράγμα Πρόεδρε, είναι αστείο το θέμα. Εδώ αστειευόμαστε, 

πρέπει να είμαστε σοβαροί Πρόεδρε. 
Τι λέμε τώρα, άλλα λόγια ν’ αγαπιόμαστε; 
Έθεσα μια πρόταση, ντρέπεστε να ψηφίσετε την πρότασή μου; 
Πρόεδρος: κε Παπαγιάννη, σήκωσαν τα χέρια ενδεικτικά τέσσερα άτομα. Σε διαδικασία να 

βρισκόμαστε; 
Παπαγιάννης: Επί της ουσίας θέσαμε μια πρόταση. Επί αυτή της πρότασης καλείστε 

λοιπόν… 
Πρόεδρος: Σήκωσαν τέσσερις δημοτικοί σύμβουλοι τα χέρια τους.  
Παπαγιάννης: Μα δεν ψηφίσαμε Πρόεδρε.  
Σας σέβομαι, το αντιλαμβάνεστε και το νιώθετε. 
Έθεσα μια πρόταση. Αν θέλετε καταψηφίστε την και ψηφίστε υπέρ της πρόταση του 

Δημάρχου, δεν υπάρχει πρόβλημα. 
Παρακαλώ να θέσετε σε ψηφοφορία τη δική μου πρόταση, για να δούμε πόσοι συνάδελφοι 

συμφωνούν με αυτή την πρόταση και στη συνέχεια ψηφίστε και τις υπόλοιπες προτάσεις. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Ι.Παπαγιάννη; 
Υπέρ της πρότασης του δημοτικού συμβούλου Ι.Παπαγιάννη ψήφισαν οι δημοτικοί 

σύμβουλοι Ι.Παπαγιάννης, Σ.Ελευθεριάδου, Η.Τσιφλίδης, Μ.Σουμελίδης. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι υπόλοιποι δημοτικοί σύμβουλοι 



Κορωνάς: Θεωρώ ότι η πρόταση του Δημάρχου και του κ.Μπέκη εμπεριέχει όλες τις 
υπόλοιπες, γι’ αυτό και θα ψηφίσω την πρότασή τους. 

Πρόεδρος: Κι εγώ το έχω αντιληφθεί αυτό, αλλά ο κ.Παπαγιάννης επιμένει να δούμε ποιοι 
θα ψηφίσουν την πρότασή του. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου)  
Πρόεδρος: Συνάδελφοι, για ποιο λόγο διαμαρτύρεστε για την απόφαση του Δ.Σ.; 
Συμφωνείτε με την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Ν.Μπέκη; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Ορφανίδης 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Παπαγιάννης 
Οι δημοτικοί σύμβουλοι Σ.Ελευθεριάδου, Η.Τσιφλίδης απείχαν από την ψηφοφορία της 

παραπάνω πρότασης. 
Παπαγιάννης: Πρόεδρε, επειδή προσβάλλεται η νοημοσύνη της ταπεινότητάς μου θα 

αποχωρήσω από τη συνεδρίαση.  
Υπάρχουν και όρια στη σοβαρότητα ενός σώματος. Γεια σας. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Ι.Παπαγιάννη. 
2.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Ν.Μπέκη. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει  

 
Ι) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 

γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
ΙΙ) Κατά Πλειοψηφία: Α) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος:  
«Το Δ.Σ. Βέροιας του Δήμου Βέροιας εκφράζει την κατηγορηματική του αντίθεση στην 

ύπαρξη κιγκλιδωμάτων ένθεν και ένθεν της εξέδρας των επισήμων, καθώς και στο απέναντι 
αντίστοιχο πεζοδρόμιο, που απομονώνουν τη Δημοτική Αρχή και τους Δημοτικούς Συμβούλους 
από τους πολίτες της Βέροιας κατά τη διάρκεια των παρελάσεων».  

Β) Το παρόν ψήφισμα να κοινοποιηθεί: 
1.- Στα τοπικά έντυπα και ηλεκτρονικά Μ.Μ.Ε. 
2.- Στην Αστυνομική Δ/νση Ημαθίας 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  450 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Η. Μπατσαράς  
Δ. Κουλουριώτης  Ν. Αγγέλου  
Δ. Τραπεζανλής     
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-11-2014 

 Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

 ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΣΙΔΗΡΟΠΟΥΛΟΣ 

Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  

 
 
 
 
 
 


